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Protokół Nr XXXIII.2017 

z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 1 czerwca 2017 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1010 

otworzył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, 

Pan Andrzej Piekuciński, Pani Krystyna Sęk, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność 

obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o:  

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie: 

 przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Halinów na lata 2016 - 2023, jako 

punkt nr 11, 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028, jako 

punkt nr 12, 

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok, jako punkt nr 13. 

Na salę wszedł radny Pan Jan Papis. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Edyta Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

 

 

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 1 czerwca 2017 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 1 czerwca 2017 roku. 
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Porządek obrad XXXIII sesji w dniu 1 czerwca 2017 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów i urządzeń oświatowych – Druk Nr 307 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Desno, gmina Halinów – Druk Nr 308 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Halinów na lata 2016 – 2023 – Druk Nr 310 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 311 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 312 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad ustalania i przekazywania  

z budżetu gminy środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów  

i usług związanego z zakładem budżetowym – Druk Nr 309 

15. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca  

2017 roku. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 kwietnia 2017 roku. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 31 marca 2017 roku do 31 maja 

2017 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 57 umów oraz 16 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 05.04.2017 r. – Szkolenie dotyczące reformy oświaty; 

 10.04.2017 r. – Posiedzenie Kapituły Wyróżnień; 

 19.04.2017 r. – Spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

planowanej budowy autostrady przebiegającej przez Gminę Halinów; 

 22.04.2017 r. – Jarmark w Okuniewie oraz VII Bieg Rycerza Okunia;   

 02.05.2017 r. – Uroczyste obchody Święta Miasta i Gminy Halinów; 

 04.05.2017 r. – Międzynarodowy Dzień Strażaka; 

 14.05.2017 r. – Piknik przy parafii w Halinowie organizowany przez Caritas; 
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 16.05.2017 r. – Spotkanie z przedstawicielami firmy PolAqua w sprawie budowy 

autostrady zlokalizowanej także na terenie gminy Halinów; 

 17.05.2017 r. – Podpisanie umowy dotyczącej dofinansowania budowy boiska 

sportowego w Długiej Kościelnej; 

 24.05.2017 r. – Konferencja w Wyższej Szkole Gospodarki Euroregionalnej w Józefowie 

– objęcie uczelni patronatem Burmistrza; 

 27.05.2017 r. – Piknik rodzinny w Brzezinach; 

 28.05.2017 r.: 

 9 Piknik rodzinny w Cisiu, 

 Jubileusz 25-lecia święceń kapłańskich Ks. Marka Twarowskiego. 

W uzupełnieniu Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina Halinów 

otrzymała dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki na budowę boiska 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezinach. Pozyskane środki 

stanowią 50% kosztów całej inwestycji. Pozostała część kosztów przeznaczonych na wykonanie 

zadania została zaplanowana w budżecie Gminy Halinów. Następnie mówca poinformował, że 

Gmina Halinów uzyskała także środki zewnętrzne na realizację III etapu rewitalizacji Domu 

Kultury w Halinowie. Przedmiotowe dofinansowanie opiewa na kwotę 200 000,00 zł. Ponadto 

Burmistrz Halinowa w nawiązaniu do podpisanej umowy dotyczącej pozyskania zewnętrznych 

środków finansowych oznajmił, iż budowa boiska sportowego w Długiej Kościelnej zostanie 

dofinansowana w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW) w kwocie 

318 000,00 zł. Całkowity koszt planowanej inwestycji wynosi niecałe 500 000,00 zł. Dodatkowo 

mówca poinformował o spotkaniu w PGNiG w sprawie sieci gazyfikacyjnej na terenie gminy 

Halinów. Szkic projektu został przekazany do uzgodnień z właściwymi jednostkami. Firma 

zajmująca się tworzeniem dokumentacji do końca br. ma za zadanie uzyskać pozwolenie na 

budowę sieci. Mówca powiedział, że prawdopodobnie w pierwszej połowie br. ma odbyć się 

przetarg na projektowanie sieci gazyfikacyjnej w miejscowościach (Krzewina, Desno, Cisie, 

Żwirówka, Wielgolas Brzeziński i Grabina), z których to mieszkańcy niegdyś składali wnioski  

o budowę sieci. Nie jest to jednak jeszcze potwierdzona informacja, a wstępne plany.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 końcowych pracach przy budowie ul. Konopnickiej w Okuniewie, wykonawcą zadania 

jest firma STRABAG, termin realizacji upływa 30 czerwca br., obecnie ze względu na 

remont drogi wojewódzkiej nr 637 nowo wybudowana ulica jest zamknięta; 

 pracach przy przebudowie drogi wojewódzkiej nr 637 realizowanej przez firmę 

STRABAG, w Okuniewie wprowadzona jest nowa organizacja ruchu, wzmożona została 

kontrola Policji szczególnie na odcinku od Sulejówka do Okuniewa – trwa mandatowanie 

kierowców; 

 rozstrzygnięciu przetargu na realizację III etapu budowy chodnika na ul. Sarniej  

w Zagórzu (od drogi wojewódzkiej nr 637 do mostu na rzece Ząza), wykonawcą zadania 

jest firma MAR-KOP z Cisia, koszt inwestycji wynosi 183 569,38 zł, dodatkowo trwają 

rozmowy z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, aby wodę ze zbiornika 

retencyjnego (zlokalizowanego przy ul. Sarniej oraz drodze wojewódzkiej nr 637) 

odprowadzić do rzeki Ząza, tworzona jest dokumentacja projektowa, być może w ramach 

przedmiotowej inwestycji MZDW odtworzyłby odcinek ul. Sarniej; 

 Zakładzie Komunalnym, który otworzył przetarg na budowę dwóch pompowni ścieków 

wraz z przewodami tłocznymi i studniami rozprężnymi w ul. Słonecznej w Okuniewie 

oraz w ul. Chojniak w Długiej Kościelnej i Józefinie, wpłynęły 4 oferty: 

 Firma METALCHEM-WARSZAWA S. A. – 360 000,00 zł, 

 Firma Urtech Sp. z o.o. – 322 000,00 zł, 
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 Firma Instal-Bud Szczepan Mielczarczyk – 312 000,00 zł, 

 Zakład Budowy i Eksploatacji Urządzeń Wodociągowo – Kanalizacyjnych  

– 344 000,00 zł, 

Z uwagi na drugie kryterium oceny, którym jest długość gwarancji, korzystniejsza jest 

oferta Firmy Urtech Sp. z o.o. na kwotę 322 000,00 zł; 

 Zakładzie Komunalnym, który ogłosił przetarg na budowę sieci kanalizacji sanitarnej 

wraz z przepompownią w ul. 3-go Maja w miejscowości Halinów, wpłynęły 2 oferty  

– najtańsza Firmy Urtech Sp. z o.o. na kwotę 496 000,00 zł, druga – Zakładu Budowy  

i Eksploatacji Urządzeń Wodociągowo-Kanalizacyjnych na kwotę 922 000,00 zł; 

 ogłoszeniu przetargu na modernizację dróg (wykonanie nakładek asfaltowych) na terenie 

gminy Halinów, dotyczy: 

 ulicy Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej (II etap), 

 ulicy: Kilińskiego, Zachodniej, Prusa w Halinowie, 

 ulicy Leśnej w Długiej Szlacheckiej, 

 ulicy Radosnej w Cisiu, 

 drogi kolejowej w Wielgolesie Brzezińskim, 

 drogi nr 181/2 w Michałowie, 

 drogi łączącej ulicę Warszawską z ulicą Hipolitowską w Hipolitowie, 

 drogi nr 39 i części drogi nr 33/2 w Zagórzu; 

 prawdopodobnej wygranej Firmy PolAqua w przetargu na budowę autostrady A2 

przebiegającej przez teren gminy Halinów; 

 pracach trwających przy budowie przedszkola w Okuniewie. 

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 rozstrzygnięciu konkursu na stanowisko Kierownika Jednostki Realizującej Projekt (JRP) 

dla Projektu pn. „Poprawa gospodarki ściekowej w gminie Halinów”, w wyniku 

zakończenia procedury naboru na wskazane stanowisko wybrany został Pan Tomasz 

Jeziorski; 

 przeniesieniu Referatu Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Mińsku 

Mazowieckim na parter Urzędu Miejskiego w Halinowie (pomieszczenia dawnego 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie) – dokumenty do Starostwa 

Powiatowego składane są bezpośrednio w Referacie, nie w Biurze Podawczym Urzędu 

Miejskiego w Halinowie; dodatkowo w wyremontowanych pomieszczeniach obsługę 

interesantów pełnią – Pani Danuta Mackiewicz zajmująca się wypisami i wyrysami  

z rejestru gruntów oraz Pani Gabriela Dowjat – pracownik Mazowieckiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego w Warszawie Oddział w Siedlcach; 

 zakończeniu kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej przeprowadzonej w Urzędzie 

Miejskim w Halinowie, była to planowa, kompleksowa kontrola roku 2016, 

przedmiotowa kontrola wypadła dobrze, RIO nie miało większych uwag, nie zostały 

naruszone przepisy dotyczące finansów publicznych, obecni Urząd oczekuje na protokół 

pokontrolny; 

 XXXIV edycji konkursu recytatorskiego im. Kornela Makuszyńskiego, organizacją 

konkursu na etapie gminnym zajęła się Dyrektor Biblioteki Publicznej w Halinowie Pani 

Jadwiga Dudek, zwyciężczyni gminnego etapu będzie reprezentowała Gminę Halinów  

13 czerwca br. na szczeblu wojewódzkim w Siedlcach, Sekretarz Halinowa podziękował 

wszystkim dzieciom, które wzięły udział oraz nauczycielom, którzy ich przygotowywali;  



5 

 

 konkursie przyrodniczym „Z PRZYRODĄ ZA PAN BRAT” realizowanym przez 

pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie, Sekretarz Halinowa podziękował 

Zastępcy Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Pani Kamili 

Murawskiej-Heleszko oraz pracownikom za organizację konkursu, środki finansowe  

w wysokości 13 810,00 zł przeznaczone na realizację zadania dofinansowane zostały 

przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w kwocie 12 420,00 zł, Gmina Halinów 

wydatkowała na przedmiotowe zadanie kwotę 1 380,00 zł, za te pieniądze zostały 

zakupione nagrody dla uczniów (tablety, czytniki e-book, odtwarzacze mp3, nagrody 

pocieszenia), ogółem w konkursie udział wzięło 221 uczniów ze szkół z terenu gminy 

Halinów, wręczenie nagród odbyło się 24 maja br. na auli w Gimnazjum w Halinowie; 

 piśmie Wojewody Mazowieckiego dotyczącym szkód w rolnictwie, które w ostatnim 

czasie wystąpiły w wyniku niekorzystnych warunków atmosferycznych, Sekretarz 

Halinowa poinformował, że Burmistrz Halinowa wystąpił o powołanie Komisji  

ds. szacowania strat (Przewodniczącą Komisji będzie Pani Dorota Chrzanowska, 

pozostali członkowie: Pan Mariusz Słumiński, Pani Emilia Lenarczyk, Pani Gabriela 

Dowjat, Pan Jarosław Gańko), do dnia 14 czerwca br. mieszkańcy Gminy mogą składać 

wnioski o szacowanie szkód; 

 podpisaniu przez Prezydenta RP Pana Andrzeja Dudę nowelizacji ustawy o ochronie 

przyrody, zgodnie ze zmianami Urząd będzie miał 21 dni na wydanie decyzji dotyczącej 

wycinki drzew na prywatnych gruntach, szczegółowa informacja zostanie zamieszczona 

na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Halinowie, przepisy zmieniające wejdą  

w życie po upływie 14 dni od ich ogłoszenia (pod koniec czerwca br.); 

 rodzinnym pikniku organizowanym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Halinowie z okazji dnia dziecka, który rozpocznie się w dniu dzisiejszym o godz. 13:00 

na terenie Ośrodka, Sekretarz Halinowa w imieniu Kierownika MOPS Pani Doroty 

Górskiej oraz pracowników MOPS zaprosił wszystkich obecnych do udziału w pikniku; 

 pikniku organizowanym przez Ochotniczą Straż Pożarną w Okuniewie, który odbędzie się 

w dniu 4 czerwca br. o godz. 13:00 na terenie OSP w Okuniewie, będzie można: obejrzeć 

sprzęt strażacki, z którego obecnie korzysta OSP z Okuniewa, a także zjeść coś 

smacznego; 

 przygotowywaniu sprawozdania z działalności Urzędu Miejskiego w Halinowie za rok 

2016 dotyczącego zarówno funkcjonowania Urzędu, jak również zrealizowanych spraw 

inwestycyjnych, przedmiotowe sprawozdanie zostanie przedstawione podczas kolejnej, 

absolutoryjnej sesji; 

 prowadzonej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej 

w Halinowie oraz pracowników Urzędu i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy wymienione przez Zastępcę Burmistrza 

Halinowa Pana Adama Sekmistrza ulice, których przebudowa została zaplanowana na bieżący 

rok zostały wybrane do modernizacji podczas posiedzenia Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w większości przypadków tak. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy ul. Jaworowa i Brzozowa w Hipolitowie 

w najbliższym czasie zostaną w jakikolwiek sposób zmodernizowane? Mówca poprosił  

o interwencję w sprawie wskazanych dróg. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że w ostatnich latach w Hipolitowie wykonano wiele nakładek asfaltowych. W kwestii ulicy 

Jaworowej mówca oznajmił, że jedynym sposobem jej modernizacji jest wykonanie nakładki 

asfaltowej jednak w obecnej chwili w budżecie Gminy Halinów nie ma środków na wykonanie 

takiej inwestycji. Natomiast środki finansowe z funduszu sołeckiego, mieszkańcy Hipolitowa 

przekazali na remont ulicy na odcinku od ulicy Warszawskiej do Hipolitowskiej (równoległej  

do Łąkowej). Jeżeli w przyszłym roku mieszkańcy przekażą środki z funduszu sołeckiego  

na wykonanie ulicy to zostanie ona zmodernizowana. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy w obecnym roku będzie zatem odbywała 

się bieżąca naprawa ulicy?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że tak. Będzie się 

odbywała bieżąca naprawa większych ubytków. Dodatkowo mówca wspomniał, iż Gmina 

Halinów stara się pozyskać dofinansowanie na modernizację ul. Hipolitowskiej, gdyż jest ona 

jedną z ważniejszych ulic w Hipolitowie.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik w swojej kolejnej wypowiedzi zadał pytanie 

dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów. 

Mówca zapytał, czy została wszczęta procedura planistyczna? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że obecnie trwają 

prace nad zakończeniem procedur planistycznych poszczególnych miejscowości (Józefina, 

Długiej Szlacheckiej, Długiej Kościelnej, części Wielgolasu Brzezińskiego). Burmistrz Halinowa 

zadeklarował, że po uchwaleniu tychże planów Gmina Halinów rozpocznie procedurę 

planistyczną m. in. dla Hipolitowa. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, co z remontem chodnika na ulicy Kolejowej 

w Hipolitowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie ma jeszcze 

zatwierdzonej organizacji ruchu, bowiem na wskazanym chodniku prawdopodobnie zostaną 

zamontowane słupki uniemożliwiające zatrzymywanie się pojazdów. Być może do czasu kolejnej 

sesji chodnik na ulicy Kolejowej będzie zmodernizowany. Ponadto w kwestii ulic w Hipolitowie 

mówca zauważył, że większość dróg gruntowych (m. in. Klonowa, Majowa, Cisowa, Grabowa, 

Cyprysowa) wysypana została solidną ilością tłucznia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie stwierdził,  

że wszystkie wskazane kwestie poruszane są przez radnych Rady Miejskiej w Halinowie na 

posiedzeniach Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

W związku z tym, celem zapewnienia możliwości ustosunkowania się do konkretnego problemu 

oraz uzyskania rzetelnych informacji na temat bieżącej pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie, 

mówca zaprosił wszystkich obecnych sołtysów do udziału w posiedzeniach Komisji. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi zauważył, że wśród kryteriów wyboru 

kolejności wykonywania nakładek asfaltowych jest także aspekt dotyczący wieloletnich 

mieszkańców Gminy Halinów. Zdaniem mówcy rodowici mieszkańcy winni w pierwszej 

kolejności korzystać z dobrodziejstw w postaci dobrych dróg.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że pracownicy Urzędu Miejskiego w Halinowie starają się równoważyć takie kwestie.  

W momencie wyboru dróg do nałożenia nowej nakładki asfaltowej brane są pod uwagę zarówno 

ulice, na których mieszkają rodowici mieszkańcy Gminy, jak również ulice, które utworzone 

zostały na potrzeby nowych osiedli.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy oraz 

sprawozdania z działalności Burmistrza Halinowa poinformował, że odbyło się spotkanie  

z mieszkańcami ulicy Paderewskiego w Halinowie, którzy mają problemy z regulacją prawną 
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gruntów w pasie drogowym. Wykonanie modernizacji drogi nie jest możliwe w przypadku 

nieuregulowanych warunków prawnych. Ponadto jest to dosyć ważna droga, łączy ona bowiem 

stację kolejową z bazarkiem oraz pośrednio z komisariatem policji. Większość osób deklaruje 

chęć przekazania gruntów pod drogę na rzecz Gminy. W jednym przypadku istnieje problem 

braku właściciela posesji. Burmistrz Halinowa wyraził nadzieję, że uda się rozwiązać wszelkie 

trudności oraz, że ulica Paderewskiego zostanie w przyszłości zbudowana. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na problem związany  

z zapadnięciem się części jezdni na ulicy Spacerowej (przy skrzyżowaniu z ulicą 

Kochanowskiego) w Długiej Kościelnej.   

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, iż w związku z tym,  

że w okresie zimowym na ulicy Stołecznej w Józefinie miała miejsce awaria wodociągu, która 

spowodowała dziurę na ulicy Spacerowej, we wskazanym miejscu należało uzupełnić część drogi 

kostką brukową. Zapadnięta część ulicy zostanie niebawem naprawiona w ramach bieżącego 

utrzymania dróg.  

Radny Pan Jan Stankiewicz poprosił, by radny Pan Dawid Wojda, który podczas posiedzenia 

Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa zgłosił problem tworzenia się nielegalnego 

wysypiska śmieci na terenie Halinowa opowiedział o przedmiotowej sprawie. 

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie poinformował, że w lesie na ulicy Kolejowej w Halinowie 

tworzy się dzikie wysypisko śmieci. Na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska 

zaproponowano, by Gmina Halinów uprzątnęła zanieczyszczenia i umieściła szlaban na ulicy, 

która prowadzi w głąb lasu. Dla mieszkańców jest to teren rekreacyjny, coraz więcej osób 

wybiera się tam na spacer, by odpocząć na łonie natury. Niestety każdy z przykrością musi 

patrzeć na hałdy śmieci, które zanieczyszczają las. Na zakończenie swojej wypowiedzi, radny 

poprosił, by Gmina Halinów zajęła się oczyszczeniem leśnego terenu i usytuowaniem szlabanu 

uniemożliwiającego wjazd pojazdom. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do zwężonego 

odcinka chodnika w Kazimierowie. Mówca wspomniał o wcześniejszych rozmowach 

dotyczących wykonania nowego przepustu i poszerzenia chodnika. Sołtys Mrowisk zapytał,  

czy przedmiotowe prace zostaną w przyszłości wykonane? Ponadto Pan Dobosiewicz 

podziękował za budowę chodnika.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że problem stanowi brak funduszy w budżecie Powiatu Mińskiego na realizację zadania. Mówca 

wyjaśnił, że w trakcie prac budowy chodnika okazało się, iż wskazany przepust jest podwójnym 

przepustem, którego wymiana wymaga przebudowy całej szerokości jezdni. Koszt takiej 

modernizacji wynosi ok. 100 000,00 zł. Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział,  

że poszerzenie chodnika uzależnione jest od przebudowy przepustu. W związku z ograniczeniami 

finansowymi Starostwo Powiatowe w Mińsku Mazowieckim wyłączyło modernizację przepustu  

i chodnika z postępowania przetargowego. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Andrzej 

Solonek obiecał, iż postara się pozyskać środki finansowe na wykonanie zadania.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska w swojej wypowiedzi zwróciła uwagę na osuwający się 

chodnik zlokalizowany na ulicy Powstania Styczniowego (od strony mostu) w Długiej 

Kościelnej.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zauważył, że zgłoszenie przedmówczyni 

dotyczy Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim, bowiem przedmiotowa droga jest 

drogą powiatową. Niemniej jednak mówca poinformował, że przekaże sprawę do radnych 

powiatowych i bezpośrednio do Zarządu Dróg Powiatowych.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska poprosiła o możliwość wyznaczenia miejsc parkingowych 

dla rodzin, mam z dziećmi przy placu zabaw w Halinowie.  
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Radna Pani Anna Ludwiniak na wstępie swojej wypowiedzi powiedziała, że w ostatnim czasie 

na parkingu szkolnym przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Halinowie zauważyć można 

poprawę warunków komunikacyjnych oraz łatwiejszy dostęp do miejsc parkingowych. Radna 

zwróciła uwagę na dobre zagospodarowanie terenu wokół szkoły – zmodernizowane ulice: 

Sienkiewicza, Prusa i Pułaskiego, które stanowią drogi dojazdowe do ZSP w Halinowie oraz 

podziękowała za pracę na rzecz dzieci, młodzieży i ich rodziców. Ponadto w kwestii 

modernizacji drugiej części ulicy Prusa w Halinowie, mówczyni zapytała, jaka jest różnica 

kosztów pomiędzy wykonaniem drogi poprzez położenie nakładki asfaltowej, a kostki brukowej? 

Radna poinformowała o zgłoszeniach mieszkańców, którzy proszą o wykonanie drogi w formie 

ciągu pieszo-jezdnego.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że różnica 

kosztów jest duża. Niegdyś na ulicy Prusa położony został destrukt w ramach podbudowy.  

W przypadku układania kostki brukowej należałoby zerwać obecną podbudowę, położyć nową  

i następnie ułożyć kostkę. Różnica kosztów wynosi ok. 100,00 zł za m2. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, kto jest właścicielem działki w Halinowie, na której 

tworzone jest wspomniane wcześniej dzikie wysypisko śmieci? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że część lasów na terenie 

gminy Halinów należy do Lasów Państwowych, część jednak jest własnością osób prywatnych. 

Mówca zadeklarował, że sprawa zostanie rozpatrzona. Po przeprowadzeniu weryfikacji 

właściciel działki zostanie wezwany do uprzątnięcia lasu. Natomiast kwestia usytuowania 

szlabanu i tablic informacyjnych nie powinna stanowić większego problemu. 

Radny Pan Dawid Wojda oznajmił, że omawiana część terenu gminy Halinów ma ciekawą 

historię. Przedmiotowy teren miał być niegdyś zamieszkiwany przez wysokiej rangi wojskowych. 

Przed II wojną światową powstawało tam osiedle, budowane były pierwsze budynki, chodniki. 

Niestety w trakcie wojny większość oficerów zginęła w Katyniu. Obecnie problem stanowi 

nieuregulowany stan prawny wielu działek. Zdarza się, że Gmina posiada jedynie imię  

i nazwisko prawdopodobnego właściciela, nie dysponuje natomiast informacją na temat adresu 

danej osoby. Zdaniem mówcy składowisko odpadów znajduje się w części na drodze gminnej.  

W związku z tym Gmina jest w stanie we własnym zakresie uprzątnąć śmieci. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że nie kwestionuje 

wypowiedzi przedmówcy. Jeżeli śmieci znajdują się na działce gminnej, to z pewnością zostaną 

sprzątnięte. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zwróciła się z prośbą, by mieszkańcy Gminy wykaszali 

należące do nich nieużytki. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że po ustaleniach na 

sesjach i posiedzeniach merytorycznych komisji, wszelkie sprawy związane z porządkowaniem 

nieużytków miały być zgłaszane bezpośrednio do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

Urzędu Miejskiego w Halinowie. Na podstawie przedmiotowych zgłoszeń, właściciele posesji 

wzywani są do oczyszczenia i uprzątnięcia działek. 

Radny Pan Jan Stankiewicz stwierdził, że oczyszczenie lasu nie powinno być dla Gminy 

większym problemem. Zdaniem mówcy wyegzekwowanie uprzątnięcia działek może stanowić 

trudność, bowiem nie każdy właściciel mieszka na terenie danej posesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przywitał 

Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie Pana Rafała Pałdynę oraz poprosił o zabranie 

głosu. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie Pan Rafał Pałdyna na wstępie podziękował  

za zaproszenie na sesję. Korzystając z okazji wzięcia udziału w obradach, mówca podziękował  

w imieniu własnym i Komendanta Powiatowego Policji w Mińsku Mazowieckim Pana 
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Bartłomieja Dydka za życzliwość i wsparcie w zakresie poprawy bezpieczeństwa wszystkich 

mieszkańców Gminy Halinów. Pomoc w postaci dofinansowania zakupu radiowozu to ułatwienie 

pełnienia służby. Komendant Komisariatu Policji w Halinowie wyraził nadzieję, iż wskazana 

inwestycja w jak największym stopniu pozytywnie wpłynie na pracę halinowskich 

funkcjonariuszy. Na zakończenie mówca poprosił o zwolnienie z dalszego uczestniczenia w sesji 

na rzecz wykonywania pozostałych obowiązków.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 18.05.2017 r. – analiza programu usuwania azbestu w 2016 roku oraz plany na 2017 rok 

oraz sprawozdanie spółki Eko-Inwestycja za 2016 rok. 

Radny Pan Przemysław Mirosz Przewodniczący KOMISJI REGULAMINOWEJ 

 17.05.2017 r. – analiza statutu Gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przypomniał, że statut 

Gminy obecnie analizowany jest wraz z przedstawicielami Urzędu Miejskiego w Halinowie  

– Sekretarzem Halinowa Panem Robertem Grubkiem oraz Radcą Prawnym Panem Piotrem 

Zakrzewskim pod kątem uwag wskazanych w piśmie przez Wojewodę Mazowieckiego. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 23.05.2017 r. – ocena realizacji planów zagospodarowania przestrzennego oraz 

możliwości przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań, analiza zmian  

w zagospodarowaniu przestrzennym w Gminie Halinów oraz omówienie korespondencji 

skierowanej do Komisji. 

Ponadto radna Pani Edyta Woźniakowska wspomniała o planach zorganizowania w czerwcu 

posiedzenia Komisji wraz z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Panem Andrzejem 

Solonkiem oraz radnymi powiatowymi z terenu gminy Halinów w sprawie dróg powiatowych 

zlokalizowanych na terenie gminy. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 26.04.2017 r. – miejsca parkingowe – propozycje rozwiązania problemu, informacja  

na temat organizacji nowego roku szkolnego, kwestia dowożenia uczniów, zajęcia 

pozalekcyjne w szkole – współpraca z organizacjami pozarządowymi; 

 29.05.2017 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie, 

podsumowanie arkuszy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2017/2018 oraz wyniki 

rekrutacji do przedszkoli na rok szkolny 2017/2018. 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi radnej 

Pani Anny Ludwiniak dotyczącej tworzenia miejsc parkingowych na terenie Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Halinowie zauważył, że miejsca terenowe nie oznaczają możliwości 
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utworzenia miejsc parkingowych. Mówca podkreślił, iż nowe miejsca do parkowania uzależnione 

są od wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej, który na obszarze terenu szkoły jest już dosyć 

wysoki. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 24.05.2017 r. – sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Halinów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2016 roku oraz sprawozdanie Stowarzyszenia  

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych „KUBUŚ” –  organizacji pozarządowej korzystającej 

z dofinansowania Gminy Halinów w 2016 roku. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 25.05.2017 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów  

za 2016 rok w zakresie dochodów, przychodów i mienia komunalnego (posiedzenie 

wspólne z Komisją Budżetową); 

 29.05.2017 r. – zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów  

za 2016 rok w zakresie wydatków oraz rocznego sprawozdania finansowego Gminy 

Halinów za 2016 rok (posiedzenie wspólne z Komisją Budżetową). 

Ponadto radny Pan Adam Rudnicki w imieniu Rady Sołeckiej Długiej Kościelnej oraz 

Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty serdecznie zaprosił wszystkim obecnych na piknik rodzinny, 

który odbędzie się 3 czerwca br. o godz. 1400 na boisku gminnym przy ulicy Wesołej w Długiej 

Kościelnej. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 zaproszenie grupy teatralnej Skruda na spektakl pt. „Poskromienie złośnicy”, który 

odbędzie się w dniu 2 czerwca br. o godz. 1800 w auli Gimnazjum w Halinowie, 

 zarządzenie Burmistrza Halinowa Nr 30.2017 z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 

przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Halinów za rok 

2016, przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego gminnych instytucji 

kultury za rok 2016 oraz przedstawienia informacji o stanie mienia komunalnego Gminy 

Halinów za 2016 rok, 

 stanowisko Nr 5/2017 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 

zapowiadanych przez przedstawicieli Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

zmian w zakresie włączenia w struktury administracji rządowej powiatowych urzędów 

pracy, 

 liczne życzenia świąteczne m. in. od Sołtysa i Rady Sołeckiej Okuniewa, Szkół z terenu 

gminy Halinów, parlamentarzystów, 

 informacja o podjętej przez Radę Gminy Nieporęt Uchwały Nr XXXIX/25/2017 z dnia  

31 marca 2017 r. w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego, 

 zawiadomienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego o posiedzeniu Sądu w sprawie 

ze skargi MPO w m. st. Warszawie na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie dotyczącą 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów, 

 uchwała Nr XXX/10/17 Rady Powiatu Piaseczyńskiego z dnia 23 marca 2017 r. w 

sprawie stanowiska dotyczącego poselskiego projektu ustawy o ustroju m. st. Warszawy, 



11 

 

 ocena zasobów pomocy społecznej za 2016 rok przedłożona przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Halinowie, 

 wniosek Burmistrza Halinowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej, 

 pismo Pana                                    w sprawie sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik cz. A, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące podjętej z naruszeniem prawa Uchwały  

Nr XXXI.281.2017 Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca 2017 r. w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Halinów w 2017 roku,  

 pismo Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie przekazania skargi na działalność 

Dyrektora Gimnazjum w Halinowie, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące oświadczeń majątkowych, 

 pismo Burmistrza Halinowa dotyczące wniosku Radnego Pana Bogdana Janczarka  

w sprawie nabycia na rzecz Gminy Halinów nieruchomości, w której funkcjonuje Gminne 

Centrum Kultury, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące zapewnienia skutecznej ochrony danych 

osobowych osób fizycznych uwzględnionych w uchwałach organów samorządu, 

 ocena współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie wraz  

ze zbiorczym zestawieniem zadań wspieranych z budżetu Gminy Halinów w 2016 roku, 

 pismo Burmistrza Halinowa skierowane do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie dotyczące wyjaśnienia danych zawartych w Zarządzeniu Nr 30.2017 

Burmistrza Halinowa z dnia 30 marca 2017r. w sprawie przedstawienia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Gminy Halinów za rok 2016, 

 uchwała Nr Wa.161.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy 

Halinów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów, 

 odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 12 kwietnia 

2017 r. dotyczący skargi Wojewody Mazowieckiego na Uchwałę Nr XVIII/200/04 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 16 kwietnia 2004 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów, 

 zawiadomienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego o posiedzeniu Sądu w sprawie 

ze skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie dotyczącą 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów, 

 pismo Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego dotyczące propozycji przystąpienia 

Gminy Halinów do programu Warszawa+, 

 roczne sprawozdanie finansowe Gminy Halinów za 2016 rok wraz z objaśnieniami, 

 wniosek mieszkańców ul. Bluszczowej w Wielgolesie Brzezińskim dotyczący budowy 

ulicy, złożony w ramach inicjatywy lokalnej. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki poinformował  

o wyjazdowym posiedzeniu Komisji Przedsiębiorczości i Rozwoju, która podczas spotkania 

zapoznała się ze stanem dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Halinów. 

Niektórzy członkowie Komisji po raz pierwszy mieli okazję zobaczyć, jak wyglądają 

poszczególne drogi. Dzięki temu spotkaniu wielu z nich zrozumiało konieczność modernizacji 
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dróg z terenu gminy Halinów. Zdaniem mówcy nie ma potrzeby rozwijać tematu dróg 

powiatowych w sytuacji, kiedy w najbliższej przyszłości odbędzie się posiedzenie Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, w którym udział 

wezmą przedstawiciele Powiatu Mińskiego. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek na wstępie swojej wypowiedzi 

podziękował za udzielenie głosu oraz poinformował, że najbliższa sesja Rady Powiatu Mińskiego 

najprawdopodobniej odbędzie się w dniu 21 czerwca br. Następnie mówca oznajmił,  

że niebawem rozstrzygnięty zostanie przetarg na przebudowę ulicy 3 Maja w Halinowie.  

W kwestii zwężenia odcinka nowo wybudowanego chodnika w Kazimierowie radny Powiatu 

Mińskiego poinformował, że koszt wykonania modernizacji przepustu i poszerzenia chodnika 

wynosi ok. 100 000,00 zł. Mówca powiedział, że część środków na realizację zadania 

prawdopodobnie znajdzie się w budżecie Powiatu Mińskiego w wyniku oszczędności powstałych 

przy postępowaniu przetargowym na remont mostu w Mińsku Mazowieckim. W odniesieniu  

do nowych nakładek asfaltowych wykonywanych w ramach bieżącego utrzymania dróg, Pan 

Piotr Wieczorek poinformował, że będą one realizowane w miejscowościach Mrowiska oraz 

Chobot. Dodatkowo namalowane zostaną pasy (linie ciągłe) na drodze Józefińskiej.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówców 

powiedział, że podczas ostatniej sesji Rady Powiatu Mińskiego przedstawiane były również 

sprawozdania za 2016 rok przygotowane przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną 

oraz Komendanta Powiatowego Policji w Mińsku Mazowieckim. W odniesieniu do sprawozdania 

dotyczącego bezpieczeństwa na terenie powiatu Mińskiego mówca poinformował, iż Komenda 

Powiatowa w Mińsku Mazowieckim na dzień 31 grudnia 2016 roku zatrudniała 153 osoby. 

Zatrudnionych było odpowiednio w: Stanisławowie – 26 osób, Halinowie – 26 osób, Mrozach  

– 28 osób, Kałuszynie – 6 osób i w Sulejówku 26 osób. Ponadto mówca przedstawił krótkie 

zestawienie statystyczne ukazujące ilość zdarzeń w 2016 roku: 

 
Przestępstwa Włamania Kradzież aut Bójki 

Służby 

ponadnormatywne 

Powiat Miński 2258  49 23  

Miasto Mińsk 

Mazowiecki 
1313 36 22 12 211 

Halinów 297 10 12 3 69 

Stanisławów 260 54 3 4 11 

Sulejówek 192  10 1 31 

Mrozy 159  1 3 3 

Kałuszyn 37  1 0  

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował, iż w przypadku włamań w kilku jednostkach 

odnotowano spadek ilości zdarzeń w stosunku do roku 2015. W kwestii zaś kradzieży aut, mówca 

zakomunikował, że na terenie powiatu mińskiego w roku 2016 skradziono o 8 samochodów 

więcej niż w roku 2015. Najczęściej kradzioną marką samochodów są japońskie Hondy, Toyoty, 

francuskie Citroeny i Peugeoty oraz niemieckie BMW. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

mówca odniósł się do działalności Urzędu Miejskiego w Halinowie i podziękował Burmistrzowi 

Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu, Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie 

Panu Marcinowi Pietrusińskiemu oraz radnym Rady Miejskiej w Halinowie za życzenia z okazji 

dnia samorządowca przekazane drogą elektroniczną wszystkim pracownikom Urzędu. 

Dodatkowo Sekretarz Halinowa przypomniał o zbliżającym się zakończeniu roku szkolnego oraz 

poinformował, iż uroczystości szkolne odbędą się w dniach 22 i 23 czerwca br. Dokładny 

harmonogram zostanie przedstawiony w najbliższym czasie. 
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Radna Pani Edyta Woźniakowska zapytała, czy droga powiatowa prowadząca w stronę lasu  

w Deśnie zostanie uprzątnięta? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki odpowiedział,  

że wszystkie konieczne prace będą systematycznie wykonywane. 

Radny Pan Dawid Wojda zadał pytanie dotyczące przyszłego remontu ulicy 3 Maja  

w Halinowie. Mówca zapytał, czy w ramach modernizacji drogi wykonane zostanie wyniesione 

skrzyżowanie ulic 3 Maja i Okuniewskiej? Ponadto w nawiązaniu do wyjazdowego posiedzenia 

Komisji Rady Powiatu Mińskiego, radny zwrócił uwagę na jednowarstwowość nakładki 

asfaltowej na ulicy Okuniewskiej w Halinowie. Wskazana ulica jest bardzo obciążona, zatem 

należałoby zastanowić się nad jej ewentualnym remontem.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi oznajmił, że z informacji, 

które posiada wynika, iż wyniesione skrzyżowanie ulic 3 Maja i Okuniewskiej nie zostanie 

zrealizowane. Jest to spowodowane brakiem gruntu pod budowę oraz problemem  

z normatywnymi łukami. Prawdopodobnie zamiast wyniesionego skrzyżowania zbudowane 

zostaną wyniesione przejścia dla pieszych. Ponadto istnieje problem budowy chodnika na ulicy  

3 Maja wynikający z nieuregulowanego stanu gruntu.  

Radny Pan Jan Papis w swojej wypowiedzi odniósł się do stworzonych w ostatnim czasie map 

zagrożeń bezpieczeństwa. Mówca zapytał, czy wprowadzony proceder ułatwił pracę 

funkcjonariuszom policji? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że przedmiotowa informacja 

przyczynia się do sprawniejszego funkcjonowania policji, bowiem mapa zagrożeń powstała  

w oparciu o miejsca wskazane przez mieszkańców terenu powiatu mińskiego. Dzięki narzędziu 

zapewniającemu zwiększenie poczucia bezpieczeństwa wśród obywateli, funkcjonariusze 

posiadają szerszą wiedzę na temat miejsc najbardziej niebezpiecznych i wymagających 

zwiększonej czujności. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1149. 

Obrady wznowiono o godz. 1218.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania 

z gminnych obiektów i urządzeń oświatowych – Druk Nr 307 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił Panią Małgorzatę Rąbalską  

– założycielkę prywatnej szkoły muzycznej w Halinowie, która w najbliższym czasie rozpocznie 

swoją działalność o kilka słów na temat planowanego przedsięwzięcia. 

Pani Małgorzata Rąbalska w swojej wypowiedzi opowiedziała o pomyśle i okolicznościach 

utworzenia szkoły muzycznej działającej na terenie gminy Halinów. Mówczyni poinformowała, 

że Centrum Pracy Artystycznej, do którego złożone zostały dokumenty o utworzenie szkoły 

bardzo szybko udzieliło odpowiedzi i wyraziło swój pozytywny stosunek do planów założenia 

placówki oświatowej kształcącej uczniów w kierunku muzycznym. Ponadto Pani Rąbalska 

opowiedziała o szkolnej kadrze – dyplomowanych nauczycielach, którzy posiadając bogate 

doświadczenie zawodowe i wspaniałe osiągnięcia nie tylko na terenie województwa, ale również 

na arenie ogólnopolskiej i międzynarodowej będą mogli w sposób właściwy prowadzić zajęcia 

muzyczne. Zdaniem mówczyni nowoutworzona szkoła może stać się doskonałą promocją Gminy 

Halinów. 20 czerwca br. odbędą się pierwsze przesłuchania, do których zgłosiły się ponad  

54 osoby. Mieszkańcy nadal wyrażają swoje zainteresowanie poprzez liczne telefony. Nabór  

do szkoły trwa do 1 września br. Nauka gry na instrumentach będzie prowadzona  
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z uwzględnieniem wszystkich instrumentów, na których dzieci będą wyrażały wolę nauki gry. 

Następnie założycielka szkoły muzycznej opowiedziała o 4 i 6 – letnich cyklach nauczania. 

Mówczyni poinformowała, że pierwszy koncert uczniów najprawdopodobniej odbędzie się  

w kościele z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Pani Małgorzacie Rąbalskiej  

za ciekawą inicjatywę oraz stworzenie możliwości kształcenia w kierunku muzycznym na tak 

wysokim poziomie. Ponadto mówca wyjaśnił, że w oparciu o obecnie obowiązującą uchwałę  

w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń oświatowych Pani Rąbalskiej 

trudno byłoby rozpocząć działalność z uwagi na większe koszty dostępu do wynajmowanych 

obiektów gminnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, czy nie ma możliwości zniesienia opłat dla utworzonej 

szkoły muzycznej? 

Pani Małgorzata Rąbalska poprosiła o zniesienie obowiązku opłat w zamian za nieodpłatną 

organizację występów i koncertów. Mówczyni oznajmiła, że byłaby to ogromna pomoc  

w prowadzeniu szkoły. Ponadto zaproponowała, by nieodpłatność za wynajem pomieszczeń 

obowiązywała przynajmniej przez pierwszy rok funkcjonowania szkoły, kiedy to placówka nie 

będzie miała jeszcze możliwości pozyskania żadnego dofinansowania. Następnie Pani Rąbalska 

oznajmiła, iż w przypadku takiej sytuacji nie musiałaby dokładać z własnych środków 

finansowych na utrzymanie szkoły.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi poinformował  

o kilkukrotnych spotkaniach z założycielką szkoły muzycznej Panią Małgorzatą Rąbalską oraz 

Dyrektorami Szkół z terenu gminy Halinów w sprawie wynajmu szkolnych pomieszczeń. Mówca 

zauważył, że zawarta w przedmiotowym projekcie uchwały obniżka o 50% stawki najmu 

gminnych obiektów jest dużym wsparciem dla nowotworzonej szkoły. Wynajem szkolnych 

pomieszczeń jest dla Gminy dodatkowym obciążeniem finansowym, które winno być pokrywane 

z odpłatności najmu. Burmistrz Halinowa poprosił, by dla szkoły muzycznej przez najbliższy rok 

obowiązywała 50% obniżka za wynajem gminnych obiektów uwzględniona w omawianym 

projekcie uchwały. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zaproponował, by to właśnie w pierwszym roku działalności 

szkoły znieść obowiązek odpłatnego najmu pomieszczeń szkolnych, kiedy to placówka nie jest  

w stanie skorzystać z pomocy w postaci dofinansowań. 

Radny Pan Dawid Wojda poprosił, by podjąć taką decyzję, by Pani Rąbalska nie dokładała  

do najmu z własnych pieniędzy. Mówca zauważył, że gdyby w Gminie Halinów powstała idea 

utworzenia podobnej placówki, koszty utrzymania byłyby znacznie wyższe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie zauważył, 

że działania podjęte przez założycielkę szkoły muzycznej są dużym rozszerzeniem oferty 

edukacyjnej w Gminie Halinów. Nie mniej jednak mówca podkreślił, iż Pani Rąbalska nie jest 

jedyną osobą na terenie gminy, która prowadzi działalność edukacyjną. Wiele podmiotów jest  

w całości lub w części zwolniona z opłat jednakże większość wynajmujących płaci za najem 

pomieszczeń. Żadna z funkcjonujących organizacji nie występowała o obniżenie stawek opłat  

na początku swojej działalności. Zdaniem mówcy Rada Miejska w Halinowie powinna 

zaakceptować propozycję Burmistrza Halinowa i podjąć uchwałę w przedstawionej formie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu dokładnie przeanalizowała i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń oświatowych. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi zauważył, że pozostałe organizacje 

funkcjonujące na terenie gminy Halinów z pewnością nie dokładają do swoich działalności 
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własnych środków finansowych. Mówca poprosił, by nie oszczędzać pieniędzy na przyszłość 

halinowskich dzieci. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w ramach przypomnienia poinformowała, że nie jest to pierwsza 

inicjatywa prowadzenia edukacji muzycznej na terenie gminy Halinów. Mówczyni powiedziała, 

że życzy założycielce szkoły muzycznej Pani Małgorzacie Rąbalskiej odniesienia sukcesu.  

Nie mniej jednak radna poprosiła o podjęcie uchwały w przedstawionej na wstępie wersji. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, czy do szkoły muzycznej będą mogły uczęszczać 

jedynie dzieci z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie, czy również z pozostałych szkół 

z terenu gminy Halinów (bądź też spoza terenu gminy)? 

Pani Małgorzata Rąbalska odpowiedziała, że do szkoły będą mogły uczęszczać wszystkie 

uzdolnione i chętne do nauki dzieci. Mówczyni poinformowała, że zgłosiło się kilkoro dzieci  

z Sulejówka. Jeżeli wyrażona zostanie odgórna zgoda, to właścicielka szkoły nie widzi 

przeszkód, by do placówki uczęszczały również osoby spoza terenu gminy Halinów. Następnie 

Pani Rąbalska powiedziała, że wszelkie zajęcia edukacyjne są zajęciami grupowymi. Natomiast 

w każdej szkole muzycznej zajęcia z dziećmi odbywają się indywidualnie. Nauczyciele 

dyplomowani otrzymują wynagrodzenie w kwocie 50,00 zł za przeprowadzenie 45 minut zajęć. 

Miesięcznie za zajęcia indywidualne rodzice dzieci uczących się w szkole muzycznej ponosić 

będą opłaty w wysokości ok. 480,00 zł. Dodatkowo w ciągu miesiąca odbywa się także 5 zajęć 

grupowych – w cyklu 4 letnim lub 3 zajęcia – w cyklu 6 letnim. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi podtrzymał swoje stanowisko odnoszące się 

do udzielenia pomocy Pani Małgorzacie Rąbalskiej w prowadzeniu szkoły muzycznej przez 

pierwszy rok jej działalności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zasugerował,  

by Komisja Budżetowa zajęła się przedmiotową sprawą. Mówca przypomniał, że Burmistrz 

Halinowa Pan Adam Ciszkowski spotkał się z właścicielką szkoły – został uzgodniony 

kompromis oraz sporządzony projekt uchwały.  

Radna Pani Anna Ludwiniak poprosiła, o przegłosowanie projektu uchwały w formie 

zaproponowanej przez Burmistrza Halinowa. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wyjaśnił, że podjęta inicjatywa w postaci 

przygotowania przedmiotowego projektu uchwały miała na celu wsparcie idei utworzenia szkoły 

muzycznej. W skali roku obniżka stawki opłat za wynajem pomieszczeń wynosi kilkadziesiąt 

tysięcy złotych. Zdaniem mówcy jest to duża pomoc ze strony Gminy Halinów. Następnie 

Burmistrz Halinowa powiedział, że są także inne formy wsparcia działalności Pani Rąbalskiej, 

np. dofinansowanie organizacji koncertu. Według mówcy należy trzymać się pewnych 

określonych zasad, które są korzystne dla wszystkich. Trudno jest wartościować inicjatywę 

szkółki sportowej z ideą utworzenia szkoły muzycznej. W swojej wypowiedzi Burmistrz 

Halinowa przedstawił argumenty przemawiające za podjęciem projektu uchwały  

w zaproponowanej formie. 

Radny Pan Bogdan Janczarek w odniesieniu do przeprowadzonych rozmów pomiędzy 

Burmistrzem Halinowa Panem Adamem Ciszkowskim, a Panią Małgorzatą Rąbalską oraz 

ustalonych warunków wynajmu pomieszczeń, poprosił o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

Pani Małgorzata Rąbalska podziękowała Radzie Miejskiej w Halinowie oraz Burmistrzowi 

Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu za okazaną pomoc i wsparcie. Mówczyni wspomniała, 

że podczas prowadzonych rozmów podjęty został również temat ewentualnej możliwości zakupu 

działki pod budowę szkoły muzycznej w Halinowie.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 

oświatowych – Druk Nr 307 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Krystyna Sęk. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Desno, gmina Halinów – Druk Nr 308 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

W trakcie omawiania projektu uchwały wywiązała się dyskusja na temat zaproponowanej nazwy 

ulicy. Niektórzy radni wyrazili swoje odmienne spostrzeżenia oraz negatywną opinię dotyczącą 

wskazanej w projekcie nazwy. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi Sekretarza Halinowa 

Pana Roberta Grubka poinformował, że podana w projekcie uchwały nazwa ulicy – Babiego 

Lata, jest nazwą zaproponowaną przez mieszkańców danej ulicy. Mówca poprosił o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Desno, gmina 

Halinów – Druk Nr 308 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 8, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Anna Ludwiniak, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Krystyna Sęk. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Halinów na lata 2016 – 2023  

– Druk Nr 310 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czego dotyczyły naniesione do Programu Rewitalizacji Gminy 

Halinów poprawki? 

Pani Anna Cichewicz odpowiedziała, że asesorzy oceniający podjęty podczas XXX sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie Program Rewitalizacji dla Gminy Halinów zgłosili kilka uwag 

dotyczących m. in. nazwy dokumentu oraz wykazania dominujących problemów i ich przyczyn.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi Pani Anny Cichewicz 

powiedział, że główne założenia Programu Rewitalizacji nie zostały zmienione.  
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Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski zapytał, jakie zadania mają zostać zrealizowane w ramach 

przedmiotowego Programu? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że główne założenia Programu, 

które zostały przedstawione na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Halinowie nie zmieniły się,  

są aktualne. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Halinów 

na lata 2016 – 2023 – Druk Nr 310 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Anna Ludwiniak, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Krystyna Sęk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przekazał 

przewodniczenie obrad sesji Rady Miejskiej w Halinowie Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Halinowie Panu Dawidowi Wojdzie. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028  

– Druk Nr 311 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 312 

Projekty uchwał od punktu nr 12 do nr 13 wraz z autopoprawką do Druku Nr 312 omówiła 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Następnie poprosił o ustosunkowanie się do dofinansowania zakupu samochodu dla Policji  

w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że środki 

finansowe na zakup nowego pojazdu policyjnego zostały zabezpieczone w budżecie Gminy 

Halinów na 2017 rok. Przedmiotowy projekt uchwały budżetowej zwiększa środki na zakup 

samochodu o kwotę 17 500,00 zł. Samochód zostanie zakupiony na potrzeby Komisariatu Policji  

w Halinowie. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 311 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Pietrusiński. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 312 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Pietrusiński. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad ustalania  

i przekazywania z budżetu gminy środków finansowych wynikających  

z rozliczenia podatku od towarów i usług związanego z zakładem 

budżetowym – Druk Nr 309 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Następnie zapytał, czy przedstawiony projekt uchwały jest wynikiem rozmów przeprowadzonych 

z Firmą Deloitte? 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń odpowiedziała, że przeprowadzone konsultacje dotyczą 

kwestii odzyskiwania 100% VAT w ramach projektu poprawy gospodarki ściekowej na terenie 

gminy Halinów. Jest to bieżąca działalność wynikająca z zapisów ustawy oraz bezpośrednich 

rozliczeń Gminy Halinów z Zakładem Komunalnym. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zasad ustalania i przekazywania z budżetu gminy 

środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług związanego  

z zakładem budżetowym – Druk Nr 309 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Pietrusiński. 

15. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 30 marca 2017 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

30 marca 2017 roku. 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Krystyna Sęk, 

Pan Marcin Pietrusiński. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 27 kwietnia 2017 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 27 kwietnia 2017 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Krystyna Sęk, 

Pan Marcin Pietrusiński. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Radny Pan Adam Rudnicki serdecznie podziękował osobom odpowiedzialnym za pozyskanie 

środków finansowych na przebudowę boiska w Długiej Kościelnej. Mówca wyjaśnił, że gminne 

boisko wymaga dodatkowych nakładów finansowych. W związku z tym, radny wyraził 

wdzięczność za skuteczne działanie mające na celu otrzymanie funduszy unijnych.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki w nawiązaniu do wypowiedzi Sekretarza Halinowa Pana 

Roberta Grubka dotyczącej pikniku w Okuniewie, zaprosił wszystkich obecnych na rodzinny 

piknik strażacki organizowany pod patronatem Burmistrza Halinowa. Impreza plenerowa z okazji 

dnia dziecka odbędzie się 4 czerwca br. o godz. 13:00 na terenie Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Okuniewie. Mówca powiedział, że podczas pikniku będzie można zjeść pyszną grochówkę, 

dania z grilla oraz domowe ciasta. Do planowanych atrakcji należy m. in.: pokaz sprzętu 

strażackiego (także z kolekcji Pana Krzysztofa Szustera), loteria fantowa, pokaz tresury psa, 

kącik muzyczny. Dodatkowo radny poinformował o występie lokalnych artystów, jak również 

kwartetu zawodowych muzyków promujących nowo utworzoną szkołę muzyczną z Halinowa.  
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18. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan 

Dawid Wojda w dniu 1 czerwca 2017 roku o godz.1328 zamknął obrady XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Dawid Wojda 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

1 czerwca 2017 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

1 czerwca 2017 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 1 czerwca 

2017 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


